
         Městský obvod Pardubice IV  

Osadní výbor Černá za Bory, Staročernsko a Žižín  

              Zastupitelstva městského obvodu Pardubice IV 

 

 

Vyjádření ÚMO Pardubice IV k zápisu z 8. jednání OV Černá za Bory, Staročernsko a Žižín ze 

dne 10.6.2024 

 

1. U Coopu více likvidovat nepořádek, kolem kontejnerů 1x týdně zajistit úklid a 

odvezení textilu – foto přílohou – na kontejneru, kam se ukládá textil, je uvedeno 

telefonní číslo, kam je možné zavolat a tím zajistit rychlejší úklid, MO Pardubice IV 

nemá s provozovatelem uzavřenu smlouvu o umístění kontejneru, v daném případě je 

vhodné se obracet na MmP, OMI. Odvoz odpadů je v kompetenci SmP kteří mají obtíž 

s jeho odvozem, pokud tam je vytvořen nepořádek místními občany. Je zapotřebí, aby 

bylo apelováno na udržování čistoty i z jejich strany, za což jim děkujeme nejen my, 

ale také SmP.   

2. Kompletní výměna zastávkového místa i s jízdním řádem, rezaté a nečitelné u Coopu 

na straně u Kosteleckých ,Dopravní podnik by měl zajistit opravu-výměnu, foto 

přílohou – předáno k řešení vedení MO Pardubice IV. Ing. J. Vamberský, LL.M., MPA, 

bude vedeno jednání s DpmP 

3. Ulice Topolová u čísla popisného 130 ,velký hrbol, dvě vystouplé chodníkové kostky 

–foto přílohou – OIDHS bude objednána realizace oprav u SmP v období 7-8/2024 

4. Z lonského požadavku /24.1.2023/ stojan na kola u ČD, zatím neprovedeno – bude 

přesunut z místní části Mnětice na konci roku 2024 

5. U Nedconu propadlá silnice v zatáčce – v řešení, byla provedena prohlídka za pomoci 

kamery a následně bude nastaven další postup oprav 

6. Zrcadlo u kapličky opět uvolněné z držáku , špatný úhel , stále špatně opraveno – 

objednáno OIDHS u SmP, přesný termín realizace není znám 

7. Ve Staročernsku na konečné MHD umístit značku Místo k přecházení ,chodí tam dost 

dětí na zastávku –spěchá –velmi nebezpečné místo! – přechod pro chodce je zahrnut 

v projektové dokumentaci nového chodníku propojujícího zastávky MHD ve 

Staročernsku 

8. Umístit od Sezemic plechového panáčka POLICIE ,aby se zbrzdil provoz do zatáčky 

kde děti běhají na zastávku ! – možnost umístění bude projednána s policií 

 

Zapsala: Mgr. N. Peterová 

 

 

 

 


